
Stanovska organiscacifa JVV 
Iz izvršnega odbora 

—iz Brzojavne pozdrave in solidarnostne 
izjave izvršnemu odboru JUU so s svojih 
zborovanj poslala naslednja učiteljska dru

štva: 
Učiteljsko društvo korčulanskega sreza; 
Učiteljsko društvo v Uroševcu; 
Učiteljsko društvo v Osjeku; 
Učiteljsko društvo hvarskega sreza; 
Učiteljsko društvo sjeničkega sreza; 
Učiteljsko društvo porečkega sreza. 

Iz društev 
Vabila 

= JUU — SRESKA DRUŠTVA MARI
BOR  MESTO, MARIBOR LEVI BREG, 
MARIBOR DESNI BREG, SV. LENART, 
SLOV. BISTRICA in PTUJ vabijo članstvo 
na skupno zborovanje, ki bo v soboto dne 
II. decembra 1937. ob pol 10. uri v dvorani 
Grajskega kina. Na dnevnem redu je situacij
sko poročilo sekcijskega predsednika tov. 
Kumlja in predavanje profesorja G. Šiliha: 
»Mladinoslovne osnove za reorganizacijo šol
stva«. — Upravni odbori. 

= PRIJAVA ZA SKUPNO ZBOROVA
NJE V MARIBORU. Po zborovanju dne 11. 
decembra je skupni obed in tovariški sesta
nek, katerega naj se po možnosti udeležijo 
vsi tovariši in tovarišice, cena obedu je 12 in 
14 din. Da se zamore naročiti zadostno šte
vilo obedov naj se udeleženci prijavijo na na
slov: Učiteljsko društvo Maribor — mesto, 
III. deška šola v Mariboru. 

= JUU SRESKA DRUŠTVA ŠO
ŠTANJ, ŠMARJE, LAŠKO, GORNJI GRAD 
in CELJE bodo zborovala skupno v soboto 
4. decembra s pričetkom ob pol 9. uri dop. 
v dvorani Celjskega doma v Celju. Univ. 
prof. dr. Milan Vidmar bo predaval o temi 
»Med dvema dobama«. Predsednik sekcije 
tov. Metod Kumelj bo poročal o aktualnih za
devah stanu, organizacije in šolstva. Knjižni
ca celjskega društva bo poslovala vso uro 
pred zborovanjem v Celjskem domu, nove 
knjige bodo na razpolago. 

=t JUU   SRESKO DRUŠTVO LJUB
LJANA MESTO bo zborovalo v petek, dne 
17. decembra v telovadnici II. deške ljudske 
šole na Cojzovi cesti ob 9. uri dopoldne z 
običajnim dnevnim redom in predavanjem. — 
Odbor. 

=s JUU — SRESKO UČITELJSKO DRU
ŠTVO V KRŠKEM bo imelo zborovanje 
krožkov za proučevanje vasi dne 18. decem
bra 1937. ob 10. uri in sicer mokronoški kro
žek v Mokronogu, kostanjeviški krožek v Ko
stanjevici in krški krožek v Krškem. 

Odbor. 
= JUU  SRESKO DRUŠTVO KOZJE 

bo zborovalo v soboto, dne 4. decembra 1937. 
v ljudski šoli v Kozjem z običajnim dnevnim 
redom. Na zborovanju bo predaval tov. Kert 
Jože o temi: »Življenje v Bosni«. — Pričetek 
zborovanja bo točno ob 10. uri. — Odbor. 

= JUU — SRESKO DRUŠTVO V KO : 
ČEVJU vabi vse članstvo na zborovanje, ki 
bo dne 11. decembra t. 1. ob 11. uri dopoldne 
v ljudski šoli v Kočevju. Dnevni red zboro
vanja bo sledeči: 1. Predsednikovo poročilo 
in dopisi. 2. Predavanje tovariša D. Vončine: 
Izvenšolski momenti, ki kvarno vplivajo na 
uspehe v šoli. 3. Slučajnosti. — Odbor. 

= JUU — SRESKO DRUŠTVO ŽU
ŽEMBERK bo zborovalo v soboto dne 11. 
dec. 1937. ob 10. uri dop. v Žužemberku. 
Dnevni red: 1. Hospitacija v VI. razredu, na
stopi Hrovat Rafaela, 2. Stanovske in šolske 
zadeve. 3. Mladinski zbori in petje v ljudskih 
šolah, poroča Mirko Ljubic. 4. Slučajnosti. 
Pridite vsi; z ozirom na 1. točko dnevnega 
reda bodite točni! — Odbor. 

= JUU — SRESKO DRUŠTVO V LO
GATCU obvešča svoje članstvo, da znaša 
članarina od septembra dalje 17 din. Even
tualni zaostanek za september, oktober in no
vember naj plačajo zamudniki pri nakazilu 
za december. Poročene tovarišice plačajo me
sečno 9 din; istotako dnevničarji in kontrak
tualci. — Odbor. 

Poročila 
+ JUU — SRESKO DRUŠTVO ŽU

ŽEMBERK je zborovalo dne 16. oktobra 
1937. ob številni udeležbi. 

Po otvoritvi je predavala tov. Mira Šked
lova iz Sel pri Hinjah o vtisih s potovanja v 
Pariz. V dolgem, tekočem ter izčrpnem pre
davanju je pred nami razgrnila prekrasne sli
ke, s potovanja ter opis velemesta Pariza. 
Pripovedovala je o njega veličini, lepoti, 
umetnosti ter življenju v tem čudovitem me
stu. Predavanje je bilo sestavljeno z vso 
skrbjo in do podrobnosti točno in natančno. 
Zato so zborovalci kaj radi iri pazljivo po

slušali do konca. G. predavateljici za velik 
trud in dobro voljo iskrena hvala! 

Nato je podal tovariš predsednik prav 
zanimivo poročilo o učiteljski skupščini, ki 
se je to pot vršila v carskem Skoplju. Tudi 
to poročilo je bilo sprejeto z največjim za
dovoljstvom. 

Poročila društvenih funkcionarjev so po
kazala tudi povsem zadovoljivo sliko. Dru
štvo je sicer majhno, a delavno in močno 
razgibano. Članarina se plačuje še dokaj red
no, dasiravno je še nekaj zaostankarjev, ki 
tako radi pozabijo na to svojo dolžnost. Ker 
je društvo majhno in potrebe ter stroški na
raščajo, se je društvena članarina dvignila 
za 1 dinar mesečno. 

Tov. Ljubic iz Zagradca je navduševal 
učiteljstvo za ustanavljanje mlad. pevskih 
zborov. O tem bo na prih. zborovanju tudi 
poročal in predaval. 

G. sreski podnačelnik Presker iz Novega 
mesta pa je zainteresiral učitelje za obvezno 
telesno vzgojo moške mladine, ki se bo uved
la v najkrajšem času. 

Prih. zborovanje se bo vršilo meseca de
cembra v Žužemberku. 
Fr. Mervar, preds. Rafaela Hrovatova, taj. 

+ JUU — SRESKO DRUŠTVO ŠKOFJA 
LOKA je zborovalo 16. oktobra v Škof ji 
Loki. V uvodnem nagovoru se spominja tov. 
predsednik tretje obletnice smrti Viteškega 
kralja, umrlega predsednika T. G. Masarv
ka, učitelja Agreža Borisa in podpredsednika 
J. Kokalja, ki je bil premeščen v Višnjo goro. 
Za njegovo uspešno delo se mu soglasno iz
glasuje priznaje in zahvala. Poročila funkcio
narjev: Tov. Debeljak je poročal o stanov
skem gibanju v splošnem in delu, ki ga je 
opravljalo učiteljsko društvo v pretekli po
slovni dobi, tov. Kosca France je podal ob
širno sliko domačega društvenega poslovanja, 
tov. blagajničarka Terpinova je poročala iz 
svojega področja, a razrešnico je predlagal 
predsednik nadzornega odbora tov. Rojic. Na 
predlog tov. Korenčana je bila izglasovana 
odboru pohvala. — Za novega podpredsed
nika društva je bil izvoljen tov. Jože Zupan
čič, mesto odbornika prevzame tov. Likar, a 
namestniško mesto se nrepusti tov. Hrastu. 
Sijajno je bilo predavanje tov. Horvata o šte
vilkah v katalogu. V polurnih izvajanjih je 
prikazal vso pestrost in raznolikost življenja, 
ki se lahko pregleda skozi vrste katalogovih 
številk. Predavanje je bilo na odlični višini 
in je želo največje priznanje s predlogom 
naj se objavi v »Popotniku«. Poročilo o ba
novinski skupščini je podal tov. Korenčan, 
o državni pa tov. Debeljak, nakar so bili 
sprejeti predlogi, ki smo jih že objavili. 
V. Debeljak, preds. F. Kosca, tajnik. 


